
高二英语试卷（答案在最后）

本试卷分第Ⅰ卷（选择题）和第Ⅱ卷（非选择题）两部分.

全卷共 150分，考试时间 120分钟。考生作答时将答案答在答题卡上，在本试卷上答题无效。

注意事项：

1.答题前，考生先将自己的姓名、准考证号码填写清楚，将条形码准确粘贴在条形码区域内；

2.选择题必须使用 2B铅笔填涂；非选择题必须使用 0.5毫米黑色字迹的签字笔书写，字体工

整、笔迹清楚；

3.请按照题号顺序在各题目的答题区域内作答，超出答题区域书写的答案无效；在草稿纸、试

题卷上答题无效；

4.作图题可先使用 2B铅笔填涂，然后用黑色字迹的签字笔描黑；

5.保持卡面清洁，不要折叠、不要弄破、弄皱，不准使用涂改液、修正带、刮纸刀。

第Ⅰ卷

第一部分 听力（共两节，满分 30分）

第一节（共 5小题；每小题 1.5分，满分 7.5分）

听下面 5段对话。每段对话后有一个小题，从题中所给的 A、B、C三个选项中选出最佳选项，

并标在试卷的相应位置。听完每段对话后，你都有 10秒钟的时间来回答有关小题和阅读下一

小题。每段对话仅读一遍。

1. Where are the speakers?

A. At school. B. On the field. C. In a hospital.

2. What should the woman do first?

A. Arrange a meeting. B. Finish the reports. C. Order some paper.

3. What are the speakers discussing?

A. A reader. B. A book. C. An author.

4. How does the man probably feel now?

A. Anxious. B. Confused. C. Pleased.

5. What is the total value of the toy cars?

A. £50. B. £130. C. £150.

第二节（共 15小题；每小题 1.5分，满分 22.5分）

听下面 5段对话或独白。每段对话或独白后有几个小题，从题中所给的 A、B、C三个选项中

选出最佳选项，并标在试卷的相应位置。听每段对话或独白前，你将有时间阅读各个小题，



每小题 5秒钟。听完后，各小题将给出 5秒钟的作答时间。每段对话或独白读两遍。

听下面一段对话，回答 6至 7两个小题。

6. What is the man going to do?

A. Do an experiment. B. Have a class. C. Play sports.

7. Who will record the time?

A. Galileo. B. Leonardo. C. Alessandro.

听下面一段对话，回答 8至 10三个小题。

8. Why does the woman grow her own garden?

A. To kill time. B. To develop a new hobby. C. To eat healthy food.

9. What is the woman mainly growing in her garden?

A. Fruits. B. Vegetables. C. Grains.

10. What’s the woman doing?

A. Picking strawberries. B. Watering plants. C. Eating vegetables.

听下面一段对话，回答 11至 13三个小题。

11. What did the man do during the conversation?

A. He signed his name. B. He paid some money. C. He parked the car.

12. Who will drive to the airport?

A. The man. B. The man’s wife. C. A taxi driver.

13. Where does the man come from?

A. America. B. Canada. C. Australia.

听下面一段对话，回答 14至 17四个小题。

14. What have the speakers been doing up until now?

A. Eating. B. Hiking. C. Dancing.

15. Which color can be seen in the waterfall?

A. Green. B. Blue. C. Red.

16. What is the relationship between the speakers?

A. Waiter and customer. B. Guide and tourist. C. Co-workers.

17. What do the speakers plan to do first?

A. Have lunch. B. Make sandwiches. C. Go back to the town.

听下面一段对话，回答 18至 20三个小题。



18. Who is the speaker probably?

A. The headmaster. B. A student. C. A teacher.

19. Where do all of the students have to go at 10:00 a. m.?

A. To the parking lot. B. To the cafeteria. C. To the library.

20. What will the following speaking be about?

A. A lack of money for school spending.

B. An emergency fire preparation drill.

C. A serious storm and a game.

第二部分 阅读理解（共两节，满分 50分）

第一节（共 15小题；每小题 2.5分，满分 37.5分）

阅读下列短文，从每题所给的 A、B、C和 D四个选项中，选出最佳选项，并在答题卡上将该

项涂黑。

A

Hong Kong and Macau are home to several well-known universities that offer diverse courses and programs to

students. Here are some of the universities and their key information.

The University of Hong Kong (HKU)

This university is one of the oldest and most prestigious in Asia, offering undergraduate, graduate, and

research programs in various fields. Popular majors include business, engineering, law, and medicine. Admission

requirements vary depending on the program, but all applicants must have a high school diploma or equivalent and

be fluent in English. HKU offers scholarships and financial assistance to both local and international students.

The Hong Kong University of Science and Technology (HKUST)

This university is famous for its programs in science, engineering, and business. It also offers programs in

social sciences and humanities. Admission requirements include high academic achievement and language

proficiency (English). HKUST provides a range of scholarships and financial aid packages to deserving students.

The Chinese University of Hong Kong (CUHK)

This university offers a wide range of undergraduate and postgraduate programs in areas such as business,

science, social sciences, and humanities. Admission requirements include academic performance, language

proficiency (English and Chinese), and personal qualities. CUHK provides scholarship s for students from different

backgrounds and regions.

The University of Macau (UM)

This university is the only public comprehensive university in Macau, offering programs in business, science,



以上内容仅为本文档的试下载部分，为可阅读页数的一半内容。如
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